
Bestyrelsesmøde	den	15.	februar	2016	
Fremmødt:	Helene,	Tobias	og	Rikke	
	
	
Regnskab	for	vand	
Der	er	blevet	efterspurgt	opgørelse	for	regnskab	på	vand	2015.	Disse	bliver	sendt	ud	til	
beboerne	snarest.		
	
Cykler	
Bestyrelsen	har	drøftet	mulighederne	for	at	få	ryddet	op	i	de	mange	cykler	som	både	står	i	
kælderen,	i	gården	og	rundt	om	bygningen.	VI	vil	undersøge	de	juridiske	muligheder	for	dette	
og	drøfte	fremgangsmetode	med	henblik	på	bl.a.	varsling	til	næste	møde.		
	
Væggelus		
Det	er	opdaget	væggelus	i	Hovmestervej	3.	Rentokil	er	kontaktet	og	der	er	lavet	aftale	om	
sprøjtning.		
	
Vaskekælder	
Vaskerummene	er	meget	beskidte	og	trænger	til	rengøring.	Helene	skriver	til	vicevært	Dorthe	
omkring	dette.	
	
Bestyrelsesmedlem	udtrådt	
Bestyrelsesmedlem	Louise	er	fraflyttet	foreningen	og	er	derfor	udtrådt	af	bestyrelsen.	Da	der	
stadig	er	tre	medlemmer	tilbage,	er	bestyrelsen	fortsat	lovlig,	men	vi	bestræber	os	på	at	få	et	
medlem	eller	to	mere	til	næste	generalforsamling.		
	
Status	på	185	st.	tv.	
Opstart	af	projektet	i	185	st.	tv.	skulle	efter	planen	have	opstår	mandag	den	29.	februar.	
Startdato	er	forsinket	to	uger	pga.	lang	leveringstid	på	det	nye	vindue	til	facaden.	Forventet	
slutdato	er	8.	april.	Valgte	entreprenør	til	projektet	er	blevet	Lyngebyg	som	også	lavede	vores	
badeværelsesgulve	sidste	år.		
	
	
Næste	møde	er	den	14.	marts	kl.	18.30	
	


